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STYREMØTE LFPS Akershus               

Dato - tid: Tirsdag 22/5-2018 - kl.16.45 Sted: Ski senter for eldre og uføre 

Møte nr.: 4/18  

Innkalt av: 

 

Deltakere: 

 

 

Vararepresentanter: 

 

Meldt forfall:  

Forfall: 

Grethe Platt 

 

Grethe Platt, Wenche Gabrielsen, Kjell Rehoff Larsen, Arne Furulund,  

Bjørn Danielsen, Helene Kjølstad.  

 

Nils Lauten, Wenche Wigestrand 

 

 

Referent: Helene Kjølstad 

    
Sak Til behandling 

 
26/4-18 

 
Bemerkninger til innkalling/dagsorden:  
Ingen bemerkninger. 
 

Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent. 

 
27/4-18 
 

 
Protokoll fra styremøtet 3/18, avholdt 4.april 2018:  
 
Vedtak: Protokoll 3/18 godkjent uten merknader. 

 
28/4-18 

 
Økonomien:  
Økonomien er stabil. 
Arne F. har forespurt LFPS A om dekning av kjøregodtgjørelse i forbindelse med 
viktig likemannsarbeid for poliogrupper på Sunnaas sykehus. Sunnaas dekker 
ikke utgiftene og heller ikke LFPS-sentralt av økonomiske årsaker. På årsmøtet 
til LFPS, ble det forespurt fra Grethe om fylkeslagene samlet kan dekke disse 
utgiftene, ca. kr. 600,- pr. lag pr. år, da poliopasienter kommer til Sunnaas fra 
hele landet. Dette skal tas opp i de forskjellige styrene og tilbakemeldes til LFPS 
A, v.Grethe. 
Da ingen i styret har noen godtgjørelser for styrearbeid, har vi vedtatt at 
kjøregodtgjørelsen pr. km heves fra kr. 3,- til 3.50 fom. 7.mai 2018. 
 
Vedtak: Økonomien tatt til orientering.  
Vi avventer videre vedtak om tilskudd til kjøregodtgjørelse for Arne, inntil 
de forskjellige lagene har hatt sine styremøter og gjort vedtak, samt at 
LFPS har hatt sitt neste hovedstyremøte den 19.juni 2018. 
Kjøregodtgjørelsen for LFPS A heves til kr. 3,50 pr. km fom. 7.5.2018. 
 
 
 



 2 

 

 
29/4-18 

 
Post inn & ut, orientering/kurs:  
 
Vedtak: Posten for perioden tatt til orientering.  
 
 

 
30/4-18 
 
 

 
NHF Øst 
Årsmøte for NHF Ø på Mastemyr den 14.4.2018. Wenche W. og Bjørn 
Nordengen var delegater til NHF Ø årsmøte. Pga. misforståelse deltok ikke Bjørn 
på årsmøetet og Wenche W. måtte forlate møtet etter halvgått tid. 
NHF Ø vet ikke hva som skjer når Akershus, Østfold og Buskerud blir til «Viken». 
 
Vedtak: Wenche W. og Bjørn Nordengen var delegater til årsmøte NHF Ø. 
De deltok dessverre ikke som avtalt.  
NHF Ø skal ta opp «Viken-spørsmålet» med NHF sentralt. 
 

 
31/4-18 
 
 

 
Eventuelt: 
Saker fra forrige møte under pnkt. 24. – hvordan ligger vi an? 

• Kjell går av med pensjon høsten 2018, men lokalene i Leiraveien kan vi 
fortsatt få bruke til våre styremøter. 

• Poliofilmen skal vises på fagdagen som arrangeres av LFPS Ø og A den 
9.juni og Kjell skal lage inntil ti eksemplarer, han holder på, men er ikke 
helt ferdig med det arbeidet. 

• Årsmøtet for LFPS A er planlagt til 19.mars 2019 på Emmas Café i 
Bærum og Bjørn har undersøkt mulighetene for å ha møtet på dagtid, det 
ser ut til å kunne gå i orden på «Emmas Gjestehus». 

• Vi har fått invitasjon til LFPS Ø 20-års jubileumsmøte. Grethe møter og 
hilser fra oss, samt gir blomster.  

 

 
Neste 
møte 

 
Neste styremøte: Torsdag 14.juni 2018 kl. 18.00, på Thon Hotell Vettre,  
Konglungveien 201, 1392 Vettre. 
 

 
 

Møtet avsluttet  

 

Kl. 17.30 

Sted og dato: 

 

 

Signatur: 

 

Fjellhamar 30/5-2018 

 

 

Grethe Platt 

Leder 

  

 

 

Helene Kjølstad 
Sekretær 

 
 


